

Monte Carlton

Tai Po Road

爾登豪庭

大埔道



Located at 363 Tai Po Road beside its Villa Carlton sister development, Monte Carlton comprises seven residential blocks with a total of 82 units. Apartments range between 993 sq ft to 1,428 sq ft each, offering a choice between two- or three-bedroom layouts. Among the attractions for prospective tenants is the prospect of green views and proximity to Kam Shan Country Park.

Residents' clubhouse facilities include a covered swimming pool, a sun deck and tennis courts. Other features at the site include a carpark with 123 spaces.



1st to 6th floor plan

爾登豪庭坐落大埔道363號，即為爾登華庭毗鄰，共建豪華住宅7幢、提供82個住宅單位。住宅單位面積由933至1,428平方呎，備有兩房兩廳及三房兩廳兩種間格。鄰近金山郊野公園，住戶更可飽覽大自然優雅景致。

爾登豪庭住客會所設施包括有蓋泳池、陽台、更衣室及網球場等；其他設施包括車位123個。

New World Development Co Ltd
developer

Christopher Leung and Associates Ltd
architect

Tai Yieh Construction & Engineering Co Ltd
main contractor

2001
date of completion

Kitchens
Countertops — Surell



ground floor plan